
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 2. august 2022 

Tilstede: Benna, Pia, Karina, Steen, Carsten, Clay, Tina, Lisbeth 
Fraværende: Flemming 

1. Bestyrelsen drøftede de to tilbud, der er modtaget til udskiftning af taget på Perlen. 
Beslutning truffet. Der er valgt Amager Total ved tømrermester Frank Bülow . Clay er 
kontaktled og sætter en aftale om opstart i gang. 

2. Pia fremlagde den ny køreplan for leje af Perlen. Den er udfærdiget med forenklede 
lejeregler og afskaffelse af depositum, og er blevet til i samarbejde med Mumi (Perle 
ansvarlig) og Bente (hjemmesideredaktør) og bestyrelsen. Den kan nu læses af alle på hf 
Sønderbro’s hjemmeside. 
 
3. Sønderbro købmand har udtrykt ønske om større tilskud til el, end de 20.000 kr. som 
generalforsamlingen vedtog. Bestyrelsen følger forbruget og prisstigningerne. Lige nu er 
max. ikke opbrugt. Strøm udenfor sæson 1. nov.- 1. april er dog købmandens egen betaling. 
Bestyrelsen vil tage en dialog med købmanden om emnet og andet i forhold til deres 
kontrakt. 
 
4. Det er problematisk, at vi har en del forsømte haver, hvor der ikke sker nogen udnyttelse af 
hverken hus eller have. Bestyrelsen vil sætte fokus på at opstramme omkring de mest 
forsømte haver. Ris og ros-udvalget er i gang med ny tekst på breve til haveejere, hvor der 
bør gives en bod. Benna og Pia undersøger hvordan vi kan sikre os, at bøderne bliver betalt,  
evt via et inkasso bureau. 
 
5. Pia gennemgik betaling af tømning af spildevandstankene. Amagerkloak service er vores 
bedste bud indtil videre, så vi fortsætter med at bruge dem. 
 
6. Ny toiletvogn til containergård 3. Clay har et bud på en toiletvogn der kommer til Sjælland 
d. 10/8. Clay holder sig i kontakt med firmaet og besigtiger, om det er en vogn, vi kan sige ja 
til. 
 
7. Der er problemer med, at der henstilles trailere, campletter, mindre både, campingvogne 
og andet rundt om pladsen ved hovedvejen. Bestyrelsen ønsker, at der ryddes op blandt 
det henstillede, og at man får det bortskaffet, som ikke er i brug. Der skal sættes navn på, 
hvem der ejer/er ansvarlig for disse effekter. Fristen er 1. nov. Derefter vil bestyrelsen 
bede kommunen komme og afhente alt uden navn og havenr. 

Referent, Lisbeth 191. 

 


